
To: 5.1.2 NEEL @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Thur 9/17/2020 6:12:29 AM

Subject: RE: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Received: Thur 9/17/2020 6:12:29 AM

Hmm. Tk ieder geval staat alles erin :)

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:IEEE —

Datum: donderdag 17 sep. 2020 7:59 AM

Aan:IEEETSN)EXE0 1invvis i>
Onderwerp: FW: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Ter info

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

. 2020 11:47 PM

5.1.2

0
@minvws.nl>, 5.1.2e

minvws.nl>,

@minvws.nl>
@minvws.nl>,

Onderwerp: RE: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Dank! Bijgevoegde versie wordt voorgelegd aan bwp.

Groet RII

5.1.2e 5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 16 september 2020 23:40

Aan: SERCEN) BEE o minvws.nt>; IEKECIINN) IEXEDN @minvws.nl>
Onderwerp: RE: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

verander je nog even titel, ik heb volgorde nog iets aangepast en tekst aligned met andere antwoord

Van: SEE) EERE@ minis n>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 23:19

Onderwerp: RE: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Heb aangepast, niet helemaal| alles overgenomen omdat het antwoord niet goed meer liep.
Volgorde is nu:

- Begrip voor emotie, vanwege schaarste pbm
- Waar kunnen medewerkers terecht, wat heeft VWS gedaan
- Volgende fase en lessons learned, voorbeeld verpleeghuizen
- Belang van voldoende pbm, inmiddels voldoende voorraden LCH maar ook verantwoordelijkheid van wekgever.

Groeten, INERIENN

Verzonden: woensdag 16 september 2020 22:55

Aan: SEEICECE) EES © invws.n >;IES) EEE ominvws.n i>

207249



207249

Onderwerp: RE: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Ik zou beginnen met mensen kunnen vaak terecht bij (en dan “gelukkig” weglaten) ... met de riedel daarachter

En dan pas daaronder over pbm, zou daarbij zetten Eventueel waarbij je nog iets meer kunt putten uit de volgende passage uit

de kamerbrief.

Gegeven het feit dat de kennis over het virus nog sterk in ontwikkeling is en er zeker in het begin sprake was van schaarste aan

beschermingsmiddelen en testcapaciteit, begrijpt het kabinet goed dat zorgmedewerkers vaak in onzekerheid verkeerden of ze

goede en veilige zorg konden blijven verlenen. Datzelfde geldt voor werkgevers gelet op hun verantwoordelijkheid. Bij een

(ervaren) tekort was en is het belangrijk dat professionals dit met hun werkgevers bespreken. Biedt dit geen uitkomst, dan kunnen

ze dit melden bij de Inspectie SZW en/of de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd. In

von: SEE MEE minvws.n i>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 22:41

Aan:IEE EXE cin o>;IEEEBEE© invws n>
Onderwerp: RE: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Ok, ik zal in het tweede deel de vph als voorbeeld noemen. Ik zet dan ook nog de passage over de inmiddels opgeloste tekorten

iets hoger in het antwoord. Versie 2 volgt zo.

Verzonden: woensdag 16 september 2020 22:38

Aan: SERED) EEE © ninvws.. >;ICE)BEE © invws.n)>
Onderwerp: RE: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Hoi 5.1.2e en(ERE

plo, EE HE en volgens haar kan deze vraag ook meer in algemene zin gezien worden. Dus in relatie tot

de tekorten en stress dat er was.

“We begrijpen dat emoties waren oid, “iedereen moet veilig kunnen werken” = suggesties van AZ.

Maar verpleeghuizen kunnen natuurlijk wel als concreet voorbeeld worden aangehaald.

Groet SHEL

van:ICERNEEN MEE ninvws n>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 22:30

por:ICE)REE- i...» IEEE)EEEc ivi»
Onderwerp: FORMAT ANTWOORD APB TK 2020 SP 2

Hierbij antwoord op de vraag over meer begrip voor emoties van zorgmedewerkers tgv tekort aan pbm.

Er was wat discussie over de vraag of het ging om medewerkers zorgbreed of vph. Dit wordt nog gecheckt bij AZ, go gean.
Nu beantwoord vanuit vph, dat ligt het meest voor de hand gezien de vele eerdere kamervragen.

Afgestemd met PG en GMT, van i

2 |nog geen reactie. Nu ook gestuurd naar[EXEEH
Ik laat weten als FEZ heeft gereageerd, maar dan kun je vast kijken.

Groeten,


